
P R O T O K Ó Ł Nr XXXVIII/2017 

z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

w dniu 26 kwietnia 2017 roku  

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
00

. 

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk 

 

W obradach uczestniczyło 12 radnych, co stanowi 80 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni - Sylwia Szymańska. 
Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski. 

Radca Prawny – Rafał Hanusiak. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Uchwała Nr 216/XXXVIII/2017 w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Gminy Blachownia na lata 2016- 2023. 

4. Uchwała Nr 217/XXXVIII/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Blachowni 
5. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie jej prawomocności. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Blachownia 
na lata 2016- 2023. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Blachowni 
6. Skierowanie skargi do Komisji Rewizyjnej na działanie Burmistrza Blachowni. 

7. Zamknięcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając XXXVIII sesję przywitała wszystkich 
przybyłych gości. 

 

Ad pkt. 2. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk stwierdziła, że w sesji uczestniczy 

12 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej 

w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych 

uchwał. 
 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk prosiła o usprawiedliwienie nieobecności na dzisiejszej sesji 

Radnego Tomasza Czecha, Radnego Sebastiana Cierpiała i Radnej Katarzyny Boryckiej. 
Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 



Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Paweł Pyda wnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji punktu dotyczącego rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Blachowni. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zapytała czy wnioskodawca zwołania sesji 

Burmistrz Blachowni wyraża zgodę na zmianę porządku obrad.  
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pawła Pydy o wprowadzenie obrad sesji punktu 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Blachowni. 

Wniosek został podjęty większością głosów w stosunku: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zapytała czy wnioskodawca zwołania sesji 

Burmistrz Blachowni wyraża zgodę na wprowadzenie punktu skierowanie skargi do Komisji 

Rewizyjnej na działanie Burmistrza Blachowni. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad. 
Wniosek został podjęty większością głosów w stosunku: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zaproponowała do składu Komisji Uchwał 

i Wniosków: 
1. Radnego Marka Kułakowskiego Radnego (radny wyraził zgodę na kandydowanie do 

Komisji Uchwał i Wniosków). 

2. Radnego Tadeusza Borka (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 
i Wniosków). 

3. Radną Małgorzatę Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków).  
Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, ze Gmina Blachownia przymierza się 

do złożenia wniosku na rewitalizację. Jednym z dokumentów niezbędnych do złożenia wniosku  
jest Lokalny Program Rewitalizacji, nad którym pracujemy od kilku miesięcy. Uchwała podjęta  

w 2016 roku została przekazana do Urzędu Marszałkowskiego po wspólnych ustaleniach 

wypracowano projekt uchwały, który został Radnym przekazany. 
Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski wyjaśnił, że zmiany w projekcie uchwały dotyczą 

szczegółów analizy i diagnozy sfery przestrzenno – funkcjonalnej czy technicznej. Nie zmieniają 

istoty dokumentu. W stosunku do wersji, którą Radni otrzymali wprowadzono kilka zmian. Do Pani 

Przewodniczącej złożono wersję poprawioną.   
Następnie poinformował o zmianach, które zostały wprowadzone. 

 

Radny Cezary Osiński prosił o przygotowanie kopii dokumentu, na którym naniesiono zmiany, 
ponieważ Radni chcą mieć przed głosowaniem kompletny dokument. 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski poinformował, że poprawiony tekst został złożony 

do Pani Przewodniczącej. 

 
Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk w celu wykonania kopii dokumentu ogłosiła przerwę. 



Po wznowieniu obrad zaproponowała (w czasie oczekiwania na dokumenty) przejście do następnego 

punktu. 

 

Ad pkt. 5. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Blachowni 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie projekt uchwały, jako 

skarga bezzasadna.  

 
Uchwała Nr 217/XXXVII/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Blachowni została podjęta jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 
Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk odczytał skargę na działanie Burmistrza 

Blachowni w sprawie odmowy zwrotu poniesionych kosztów za wykonanie przyłącza kanalizacyjnego 

(kserokopia skargi w załączeniu do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk złożyła wniosek, aby skargą zajęła się Komisja 
Rewizyjna. 

Wniosek został podjęty większością głosów w stosunku: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymuję się”. 
Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 4.(ciąg dalszy) 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Blachownia na lata 2016- 2023. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 
Radny Cezary Osiński zapytał, kto opracowywał poprawki do Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Gminy? Jeżeli firma zewnętrzna to ile Gminę kosztowały poprawki? 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski wyjaśnił, że Gmina nie poniosła żadnych kosztów. 
Autorem opracowania została do końca Pani Marta Leżańska. 

 

Uchwała Nr 216/XXXVIII/2017 w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Blachownia na lata 2016- 2023 została podjęta jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 7. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XXXVIII sesję 

Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandry 


